



DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

communiqué

No: 64
No.:

DIFFUSION: FOR IMMEDIATE RELEASE
RELEASE: POUR DIFFUSION IMMÉDIATE
AUGUST 1, 1980
LE 1^{ER} AOÛT 1980

THE COMMONWEALTH SCHOLARSHIP AND FELLOWSHIP PLAN

The Secretary of State for External Affairs, Mark MacGuigan, announced today that Canada will offer ten Commonwealth scholarships to Zimbabwe. This follows that country's recent admission to the Commonwealth.

Canada has been a major participant in the Commonwealth Scholarship and Fellowship Plan since its establishment in 1960. The plan calls for a total of 1,500 scholarships exchanged each year among Commonwealth countries. Within this total, Canada offers up to 300 scholarships, mainly to developing countries.

The scholarships will be formally offered to Zimbabwe by the Head of the Canadian Delegation, Charles G. Gallagher, Minister of Education of New Brunswick, at the Eighth Commonwealth Education Conference in Colombo, Sri Lanka, August 5-13.

* * *

LE PROGRAMME DE BOURSES DU COMMONWEALTH

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Mark MacGuigan, a annoncé aujourd'hui que le Canada offrira 10 bourses annuelles au Zimbabwe et ce, suite à l'adhésion récente de ce pays au Commonwealth. Ces bourses seront offertes dans le cadre du Programme de bourses du Commonwealth.

Le Canada est un des participants les plus importants à ce programme qui existe depuis 1960 et dont l'objectif total est d'offrir 1500 bourses. A l'intérieur de ce nombre, le Canada s'est fixé un montant de 300 bourses et celles-ci sont offertes principalement à des pays en voie de développement.

Les bourses seront officiellement octroyées au Zimbabwe par le chef de la délégation canadienne, Charles G. Gallagher, Ministre de l'Education du Nouveau-Brunswick, lors de la Huitième Conférence du Commonwealth sur l'éducation à Colombo, Sri Lanka, du 5 au 13 août 1980.